
ПРОТОКОЛ № 1

Днес, 23.10.2019 г.от 14.00 часа представителите на Обществения съвет 
при НУ"Св.П.Хилендарски" с Зимница се събраха във връзка с отправената 
покана на г-жа Андриана Белчева, - директор на училището и проведоха

- Ф

заседание при следния дневен ред:

1.Избор на нови представители на Обществения съвет. Запознаване с 
правилника и същността нг ролята на Обществения съвет

2.Обсъждане изпълнението на делегирания бюджет на училището за 
третото тримесечие на календарната 2019 година.

На заседанието присъстваха 3- ма от членовете и има наличие на кворум 
за провеждане на заседание.

По точка 1 от дневния ред директорът на училището представи 
предложенията за членове на Обществения съвет от проведените 
родителски срещи и запозна новоприетите членове с Правилника за 
дейността на Общ. Съвет, а именно:

6. Лидия Рашева Радева, родител на Атанас Лидиев от 1 клас
7. Тодор Марианов Иванов, родител на Надя Тодорова от 2 клас

По втора точка директорът представи отчета за изпълнение на 
делегирания бюджет.Същият е представен от счетоводителя и е разгледан 
на общо събрание на колектива на 22.10 2019 г.

След обсъждане представителите на обш,ествения съвет се запознаха с 
Правилника за дейнстта на Общ. Съвет и и одобриха начина на разходване 
на средствата по делегирания бюджет за третото тримесечие на 2019 
година.

Гласували „за" -  3

Протоколист: Мая Стефанова
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